
PROTOKÓŁ Nr X/11
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

29  czerwca    2011 roku
o godz. 9.00    w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, 
• radny powiatowy:  Ireneusz Młynek,
• sołtysi wsi  (nieobecni: Szalkowski Władysław Gościejewice,, Compa Mirosław Sułów 

Mały, 
• przedstawiciele Zarządów Osiedla Nr 1 i Nr 2 w Bojanowie,(nieobecny Henryk  

Piotrowski)
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy.
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• przedstawicielka z lokalnej prasy – „Życie Rawicza”,
oraz 
• lokalny regionalista pan Krzysztof  Wodyński,

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji 
uczestniczy 10  radnych (nieobecni radni: Dariusz Sikora, Władysław Szalkowski, Krzysztof  
Skupin, Halina Lis i Marcin Mróz)  co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i 
podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący  Jagodziński  zapytał  czy  do  przedstawionego  porządku  obrad  są 
jakiekolwiek propozycje zmian. Zmiany do porządku obrad zgłosił Burmistrz Bojanowa pan 
Józef Zuter: 
Burmistrz wystąpił  z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad 2 projektów uchwał:

1. w  sprawie  wniesienia  przez  Gminę  Bojanowo  wkładów  do  Miejskiego  Zakładu  
Oczyszczania Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie

2. w  sprawie  przeznaczenia  umorzonej  części  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  
OchronyŚrodowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu

a wycofania następujących projektów uchwał:
1. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i  

Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowa  kanalizacji  
sanitarnej w miejscowości Giżyn”,

2. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i  
Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowa  kanalizacji  
sanitarnej w Kawczu i Gierłachowie”,

Za wnioskowana zmianą głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 10 „za” (nieobecni radni:  
Dariusz Sikora, Władysław Szalkowski, Krzysztof Skupin ,Halina Lis i Marcin Mróz) 
w związku z powyższym  porządek X sesji  Rady Miejskiej  w Bojanowie  przedstawia  się 
następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad X  sesji Rady Miejskiej.
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3.Zapytania radnych.
4.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym.
5.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy   w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych 
zarządzeniach.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1.w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego zagospodarowania 
przestrzennego terenów obejmujących rolniczą przestrzeń produkcyjną, lasy i inne formy 
zagospodarowania, położonych w obrębie wyznaczonych obszarów gminy Bojanowo wraz z  
lokalizacją elektrowni wiatrowych,

2.dopłat  dla  odbiorców  usług  w  zakresie  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  
realizowanego przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie, 

3.zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie  
ścieków, 

4.powołania zespołu do wyboru ławników, 
5.wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej  

położonej w Bojanowie, 
6.wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  lokalu  użytkowego  nr  5  

położonego w Bojanowie przy ulicy Rynek nr 26, 
7.nadania  imienia  „Mieczysława  Stoora”  obiektowi  kulturalnemu  Amfiteatr  w  

Bojanowie, 
8.zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej  

w Kawczu i Gierłachowie”, 
9.zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej  

w miejscowości Giżyn”,
10 zaciągnięcia pożyczki, 
11.zaciągnięcia pożyczki,
12.wniesienia przez Gminę Bojanowo wkładów do Miejskiego Zakładu Oczyszczania  

Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie,
13.przeznaczenia  umorzonej  części  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 
14.określenia  zakresu i  formy informacji  o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  

finansowej, 
15.zmian budżetu na 2011 rok. 

7. Odpowiedzi na zapytania radnych.
8 Wolne głosy i wnioski.
9. Zakończenie.

Do pkt. 3 Zapytania radnych.

Radny Jan Kubis zapytał o postępy w realizacji wniosku dotyczącego montażu świateł na 
skrzyżowaniu w Gołaszynie przy markecie „Dino”.

Do pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady Maciej Jagodziński zapoznał zebranych z reprezentacją w okresie 
międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
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Do pkt.  5  Informacja Burmistrza  Bojanowa o pracy  w okresie  międzysesyjnym i  o 
wydanych zarządzeniach.

W okresie międzysesyjnym zarządzeń nie wydano, Burmistrz Zuter zapoznał 
zebranych z reprezentacją Gminy w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
1.w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego zagospodarowania  

przestrzennego terenów obejmujących rolniczą przestrzeń produkcyjną, lasy i inne formy 
zagospodarowania, położonych w obrębie wyznaczonych obszarów gminy Bojanowo wraz z  
lokalizacją elektrowni wiatrowych

Projekt przedmiotowej uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji stałych 
w dniu 21 czerwca br.  na którym wyjaśniono wszelkie wątpliwości i niejasności. Na sesji w 
powyższym zakresie pytań nie było.
Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10 „za” 
(nieobecni radni: Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin oraz Władysław  
Szalkowski). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego 
terenów obejmujących rolniczą przestrzeń produkcyjną, lasy i inne formy 
zagospodarowania, położonych w obrębie wyznaczonych obszarów gminy Bojanowo
wraz z lokalizacją elektrowni wiatrowych stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
2.dopłat dla odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 

realizowanego przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie, 

Projekt uchwały został omówiony i uzasadniony przez obecnego na posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji pana Marka Dudziaka.
Wszystkie wątpliwości zostały wyjaśnione, w związku z powyższym nie było potrzeby 
ponownego omawiania projektu.
Za podjęciem Uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10 „za” (nieobecni radni:  
Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin oraz Władysław Szalkowski).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie dopłat dla  
odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków realizowanego przez  
Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie, stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
3.zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie  

ścieków
Projekt uchwały został omówiony i uzasadniony przez obecnego na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji pana Marka Dudziaka.
Wszystkie wątpliwości zostały wyjaśnione, w związku z powyższym nie było potrzeby 
ponownego omawiania projektu.
Za podjęciem Uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10 „za” nieobecni radni:  
Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin oraz Władysław Szalkowski).
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie  
zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
4.powołania zespołu do wyboru ławników, 

Projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 czerwca 
2011 roku.
W skład zespołu zostali powołani : Dariusz Sikora – przewodniczący, Jarosław Bartkowiak – 
członek oraz Marcin Mróz – członek. Wytypowane osoby wyraziły zgodę na pracę w zespole.
Pytań nie było. Za podjęciem przedmiotowej Uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji 
radni 10 „za” (nieobecni radni: Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin  
oraz Władysław Szalkowski).Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011  
roku w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
5.  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  

niezabudowanej położonej w Bojanowie, 

Uchwałę omówiono na posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych Rady w dniu 
21 czerwca 2011 roku. Uwag nie wniesiono, akt prawny podjęto jednogłośnie 
10 głosami „za” nieobecni radni: (Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin  
oraz Władysław Szalkowski). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 
roku  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej  nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Bojanowie, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
 6.wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej lokalu użytkowego nr 5 

położonego w Bojanowie przy ulicy Rynek nr 26, 

Uchwałę omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 czerwca 2011 
roku, pytań nie było. Za podjęciem Uchwały głosowało 9 radnych przy 1 głosie 
wstrzymującym się, (nieobecni radni: Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof 
Skupin oraz Władysław Szalkowski). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
29 czerwca 2011 roku w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej  
lokalu użytkowego nr 5 położonego w Bojanowie przy ulicy Rynek nr 26, 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
7.nadania imienia „Mieczysława Stoora” obiektowi kulturalnemu Amfiteatr w  

Bojanowie, 

Zgodnie z zamysłem projektodawcy powyższej aktu prawnego , bojanowskiego 
regionalisty pana Krzysztofa Wodyńskiego treść projektu uchwały została omówiona na 
posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych Rady w dniu 21 czerwca 2011 roku. Projekt uzyskał 
aprobatę większości radnych.
Po odczytaniu przez przewodniczącego obrad treści Uchwały przystąpiono do głosowania.
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Za podjęciem Uchwały głosowało 8 radnych,  przy 2 głosach wstrzymujących, 
(nieobecni radni: Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin oraz Władysław 
Szalkowski).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie nadania 
imienia „Mieczysława Stoora” obiektowi kulturalnemu Amfiteatr w Bojanowie stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Po podjęciu Uchwały głos zabrał nestor Rady Miejskiej w Bojanowie pan Leszek 
Janowicz. 
Wyraził podziękowania i podziw za trud jaki nasz regionalista pan Krzysztof Wodyński 
włożył w opracowanie krótkiego opisu życia, a przede wszystkim kariery artystycznej pana 
Mieczysława Stoora. Dzięki pracy i zaangażowaniu pana Wodyńskiego postać tego aktora, a 
przede wszystkim bojanowiaka nie zostanie zapomniana. „Chwała za to” – zakończył pan 
Leszek Janowicz.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
8. zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji  

sanitarnej w Kawczu i Gierłachowie,

Projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 czerwca br. 
pytań nie było, po odczytaniu przez przewodniczącego obradom treści uchwały przystąpiono 
do głosowania. Za podjęciem Uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10 „za” 
(nieobecni radni: Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin oraz Władysław 
Szalkowski).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w 
Kawczu i Gierłachowie, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
9.zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej  

w miejscowości Giżyn”,

Projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań nie było. 
Po odczytaniu treści przedmiotowej Uchwały przez przewodniczącego Rady pana Macieja 
Jagodzińskiego przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy 
obecni na sesji radni – 10 „za” (nieobecni radni: Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora,  
Krzysztof Skupin oraz Władysław Szalkowski). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie 
z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji 
pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Giżyn”, stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
10. zaciągnięcia pożyczki,

Projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 czerwca 2011 roku.
Pytań nie było. Przewodniczący Jagodziński odczytał treść Uchwały. Za jej podjęciem 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10 „za”  (nieobecni radni: Halina Lis, Marcin  
Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin oraz Władysław Szalkowski).
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
11. zaciągnięcia pożyczki,

Projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 21 czerwca 2011 roku.
Pytań nie było. Przewodniczący Jagodziński odczytał treść Uchwały. Za jej podjęciem 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10 „za”  (nieobecni radni: Halina Lis, Marcin  
Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin oraz Władysław Szalkowski).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
12.  wniesienia  przez  Gminę  Bojanowo  wkładów  do  Miejskiego  Zakładu  

Oczyszczania Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie,

W  związku  z  tym,  iż  projekt  został  dodany  do  porządku  obrad  pani  Skarbnik 
Mirosława  Zamelska  przedstawiła  uzasadnienie  do  Uchwały.  Na  podstawie  Umowy  o 
współfinansowanie inwestycji pod nazwą „Gospodarka odpadami i osadami ściekowymi w 
Lesznie  i  subregionie  leszczyńskim  Nr  2004/PL/16/C/PE/035  –  budowa  zakładu 
zagospodarowania odpadów w Trzebanii – wniesienie udziałów do MZO Sp. z o.o. w Lesznie 
„ należy podwyższyć kapitał zakładowy Spółki wg planu płatności do umowy tj. o 8 udziały 
po 825,- co stanowi 6.600,-.

Pytań  nie  było.  Uchwałę  podjęto  jednogłośnie  10  głosami  „za” (nieobecni  radni:  
Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin oraz Władysław Szalkowski).

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie 
wniesienia przez Gminę Bojanowo wkładów do Miejskiego Zakładu Oczyszczania 
Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie, stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
13.przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

W związku z tym, iż projekt przedmiotowej uchwały nie został przedstawiony na 
posiedzeniu Komisji w dniu 21 czerwca br. pani Skarbnik wyjaśniła konieczność podjęcia 
uchwały.
W związku z tym, iż jest to przedostatnia rata pożyczki istnieje konieczność podjęcia 
stosownej uchwały. W lipcu składamy wniosek o umorzenie pożyczki.
Pytań nie było. Za podjęciem Uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10 „za”

(nieobecni  radni: Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin oraz  
Władysław Szalkowski). 
Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  29  czerwca  2011  roku  w  sprawie 
.przeznaczenia  umorzonej  części  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,   stanowi  załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.
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Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
14.określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy  

finansowej,

Projekt Uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
21  czerwca  2011  roku.  Uwag  nie  wniesiono.  Przewodniczący  obradom  odczytał  treść 
Uchwały  i  przystąpiono  do głosowania.  Za  podjęciem przedmiotowej  Uchwały  głosowali 
wszyscy obecni na sesji radni 10 „za” ((nieobecni radni: Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz  
Sikora,  Krzysztof  Skupin  oraz  Władysław  Szalkowski).  Uchwała  Rady  Miejskiej  w 
Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie określenia zakresu i formy informacji 
o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej,  stanowi  załącznik  nr  17 do 
protokołu.

Do pkt.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
15. zmian budżetu na 2011 rok. 

Uchwała została omówiona na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. W związku z tym, 
iż od 21 czerwca br. w treści uchwały zostały naniesione zmiany pani Skarbnik Mirosława 
Zamelska wyjaśniła Państwu radnym konieczność ich dokonania. Pytań nie było. 
Przewodniczący obradom pan Maciej Jagodziński odczytał treść Uchwały i zarządził 
głosowanie nad projektem Uchwały. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji 
radni – 10 „za (nieobecni radni: Halina Lis, Marcin Mróz, Dariusz Sikora, Krzysztof Skupin  
oraz Władysław Szalkowski).Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 
2011 roku w sprawie zmian budżetu na 2011 rok stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu. 

Do 7. Odpowiedzi na zapytania radnych.

Burmistrz wyjaśnił radnemu, iż rozmawiał ze Starostą Rawickim w celu rozwiązania 
kwestii świateł przy markecie Dino w Gołaszynie. Wniosek trafi na posiedzenie Zarządu 
Rady Powiatu Rawickiego.
Czekamy również na koncepcję wypracowaną przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i 
Autostrad oddziału w Poznaniu.

Do pkt 8 Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński zapoznał zebranych z projektem 
uchwały przygotowanej przez pana Sławomira  Szczota radnego Rady Miejskiej Leszna 
dotyczącej dopłat bezpośrednich dla rolnictwa. Pan Szczot jest za wyrównaniem dopłat na 
terenie całej Unii, i w związku z tym na ręce radnych i sołtysów gminy Bojanowo przesłał 
projekt Uchwały w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii  
Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski. Prośba radnego Szczota 
dotyczy podjęcia przez samorządy  przedmiotowej Uchwały i przesłanie jej na ręce Prezesa 
Rady Ministrów Pana Donalda Tuska.
Radny Zygmunt Maćkowiak jest za tym, aby powyższy akt prawny przygotować w formie 
uchwały i podjąć ją niezwłocznie. Propozycję radnego Maćkowiaka poparł sołtys Pakówki 
pan Edward Gurdak. 
 Radny Stanisław Tomiczak z dystansem oraz  sceptyzmem  odniósł się do tej propozycji. 
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Jest to typowa „Kiełbasa przedwyborcza” cyt. „to wnioskujmy o wyrównanie pensji, emerytur 
i innych świadczeń  wszystkich zawodów w naszym kraju, aby kształtowały się na poziomie 
płac w Unii Europejskiej, czy tylko jeden sektor zawodowy ma być uprzywilejowany?’.
Ostrą ripostę na wypowiedź pana Tomiczka przedstawił radny Kubis, który zaznaczył, iż 
przewodnictwo w Unii mamy pierwszy raz i musimy to wykorzystać.
Sołtys Wydartowa I pani Wieńczysława Barteczka opowiedziała się za całkowitym 
zniesieniem dopłat dla rolników i wtedy okaże się, które państwo poradzi sobie w tym 
systemie najlepiej nie korzystając z  dodatkowych środków.
Przewodniczący obrad zapytał Państwa radnych czy dodajemy do programu   punkt 
dotyczący projektu Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia _______ w sprawie 
uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania 
dopłat rolniczych dla Polski.
Po burzliwej dyskusji Państwo radni zdecydowali o przedstawieniu projektu przedmiotowej 
uchwały na najbliższej sesji tj. w sierpniu, po konsultacji z radcą prawnym i dyskusją na 
posiedzeniach Komisji Stałych Rady. W związku z powyższym wniosek o dodanie kolejnego 
punktu do obrad X sesji Rady Miejskiej w Bojanowie wycofano.

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński  zapoznał zebranych z kwotą 
jaką radni Rady Miejskiej w Bojanowie wpłacili na konto PKPS  tytułem pomocy dla rodzin, 
które ucierpiały podczas pożaru w Zaborowicach. Bojanowscy rajcowie zasilili to konto 
kwotą 1.500,- zł (lista do wglądu w Biurze Rady).
Burmistrz Józef Zuter poinformował, iż naprawa dachu zamknęła się w kwocie 37.020,- zł 
wraz z budową kominów i odgromników, z pieniędzy zebranych przez sołtysów 7.410,- zł 
zamontowano nowe przyłącze energetyczne i liczniki.
Pan Burmistrz podziękował wszystkim sołtysom, którzy tak chętnie włączyli się w pomoc 
pogorzelcom, a w szczególności Panu Leszkowi Gackowskiemu – inicjatorowi tej akcji.

Kolejną  osobą, która zabrała głos na sesji, był pan Krzysztof Wodyński, miejscowy 
regionalista. Podziękował Burmistrzowi, Państwu radnym za tak poważne podejście do jego 
propozycji nadania imienia amfiteatrowi w Bojanowie imienia Mieczysława Stoora. 
Następnym pomysłem pana Wodyńskiego jest zorganizowanie festynu „miejscowego święta 
śliwki bojanówki”, który można połączyć z festynem organizowanym przez zespół 
folklorystyczny Gołaszyniacy.
Pan Wodyński zapoznał uczestników sesji z walorami i zastosowaniem tego regionalnego 
symbolu naszej gminy.
Drugą kwestią, którą poruszył pan Wodyński była 70 rocznica śmierci siostry zakonnej 
Romualdy Grzanki (26 czerwca), która przebywała w obozie sióstr zakonnych w Bojanowie. 
Materiał z życia, pracy, śmierci oraz toczącego się procesu beatyfikacyjnego siostry Grzanki 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał o reaktywację spółek wodnych.
Burmistrz Zuter wyjaśnił, iż do tego tematu powrócimy po wakacjach, na przełomie sierpnia i 
września.

Do pkt. 9 Zakończenie.
Przewodniczący Rady Maciej Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie, życzył 

spokojnych i beztroskich wakacji, o godz. 10.30 zamknął X sesję Rady Miejskiej 
w Bojanowie.

Protokólant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
inspektor
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